# 中国城市规划学会城市设计学术委员会学术刊物和媒体编辑

# 招聘启事

ACADEMIC COMMITTEE OF URBAN DESIGN, Urban Planning Society of China Academic Journal and Public Media Editor

# RECRUIT/VENT

城市设计学术委员会是中国城市规划学会下设的专业学术委员会之一,是城市设计领域的全国性学术团体和职业组织。立足于传递城市设计的价值,学委会拟创建公共媒体,以"学术观察"和"设计评论"为核心内容,面向关注城市设计的专业人士和非专业人士,推广专业准则、担当成长媒介、促进审美成熟、支持国际交流。

学术刊物和媒体由中国城市规划设计研究院深圳分院承办,现招聘专业编辑2名。

## 一、应聘条件

- 1、有城市设计专业背景优先;
- 2、有相关的专业编辑经验优先;
- 3、有一定的学术素养、研究能力和设计能力;
- 4、有良好的中英双语和图文编辑能力;
- 5、有良好的团队意识和开拓精神;
- 6、喜欢在深圳生活和工作。
- 二、报名截止日期2015年5月15日。

## 三、审核和录用

- 1、审核:收到申请后,对于初步符合要求者,相关负责人会亲自与您联系,确定笔试和面试时间。
- 2、试用:经笔试和面试合格者,将直接进入试用期。
- 3、录用:试用期内考核合格即可转为正式编辑,等同于本院规划技术岗位。

### 四、应聘方式

申请职位,请将个人简历发送至:zhaopin\_swj@163.com,邮件标题请注明"应聘编辑",并请留下准确的联系方式,本院将对您的真实身份及资料严格保密。

联系人:宋女士:0755-83037515 张女士:0755-83037682

中国城市规划设计研究院深圳分院 2015年4月

Academic Committee of Urban Design is a national academic group and professional organization, under Urban Planning Society of China.

The committee determines to create a public and academic platform for delivering urban design values, including 2 main columns of "Academic Idea" and "Project Review".

Facing urban design practitioners and amateurs, it acts as a professional values messenger, an expertise trainer, an aesthetic educator and an international communication promoter.

Run by China Academy of Urban Planning and Design Shenzhen, two experienced editors are in vacancy now.

#### 1. SKILLS AND EXPERIENCES:

- a. Degree or professional experience in urban design is recommended
- b. Professional experience as editor in relevant fields is recommended
- c. Appropriate capacity of academy, research and design
- d. Fluency in Chinese and English, as well as proficiency in literal and graphic editing
- e. Good sense of team cooperation, positivity and creativity
- f. Fond of living in Shenzhen

#### 2. EXPIRY DATE: May 15, 2015

#### 3. PROCESS:

- a. Approval: we will contact you in person when you enter the first round.
- b. Probation: probation will commence when you pass both written test and interview.
- c. Admission: admission will commence when you pass probation.

#### 4. APPLIACTION:

Please send your C.V. to zhaopin\_swj@163.com, noted "Apply for the Editor" in title and your contact details in text.

Your information will be treated as strictly confidential.

Please feel free to contact us if you need any advice.

Contact info: Ms. Song 0755-83037515, or Ms. Zhang 0755-83037682

China Academy of Urban Planning and Design Shenzhen April 2015